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OR.Oz.0022.26.2023 

 

PROTOKÓŁ NR  295/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 27 czerwca 2023 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Porządek posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu 

Powiatu Aleksandrowskiego sporządzonego na dzień 31 grudnia 2022 roku. 

5.2. a) Wnioski Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 20 czerwca 2023 r. 

b) Wnioski Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 26 czerwca 2023 r. 

5.3. Pismo Multisport Boiska Sportowe Sp. z o.o. z siedzibą w Jaworznie wykonawcy  

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Nr 2  

w Aleksandrowie Kujawskim”, o wyrażenie zgody na powierzenie wykonania części 

zamówienia podwykonawcy i zaakceptowanie wzoru umowy z podwykonawcą oraz 

wyrażenie zgody na zabezpieczenie zapłaty należności podwykonawcy na podstawie 

przelewu wierzytelności i zaakceptowanie wzoru umowy z podwykonawcą – zajęcie 

stanowiska. 

5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do dokonania przeglądu 

gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu 

budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

5.5. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, 

b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

5.6. Pismo Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie w sprawie udzielenia wsparcia 

finansowego wycieczki do Grudziądza dla mieszkańców Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie – zajęcie stanowiska. 

5.7.  Wniosek Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku o zmianę 

terminu wykonania zadania pn. „Remont kaplicy bocznej” - projekt aneksu do umowy 

zawartej z Parafią Rzymsko – Katolicką p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku dnia  

28 kwietnia 2023 r. o udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. Kościół Parafialny  

p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku na zadanie pn. „Remont kaplicy bocznej”. 

5.8. Wniosek Miejskiego Związkowego Klubu Sportowego Orlęta w Aleksandrowie 

Kujawskim o dofinansowanie zakupu dresów dla zawodników – zajęcie stanowiska. 
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5.9. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonych  

w gminie Zakrzewo, obręb Ujma Duża, o numerach działek: 68/2 o powierzchni  

0,0215 ha, 69/2 o powierzchni 0,0511 ha, 70/2 o powierzchni 0,1347 ha, stanowiących 

część pasa drogowego drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża w trwały zarząd 

Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na drogę 

powiatową. 

5.10. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie 

finansowe na zorganizowanie Powiatowego Święta Policji – zajęcie stanowiska. 

5.11. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

udzielenia przez Powiat Toruński pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Aleksandrowskiemu na bieżące utrzymanie przeprawy promowej przez rzekę Wisłę  

– zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 27 czerwca 2023 r. o godzinie 8:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 215 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy dwoje członków 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska i Andrzej Łozicki. Członkini Zarządu Powiatu pani  

Małgorzata Wdowczyk nie uczestniczyła w posiedzeniu. 

Ponadto, w posiedzeniu uczestniczy Paulina Smykowska Sekretarz Powiatu i Mariusz 

Możdżeń Skarbnik Powiatu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 294/2023 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 16 czerwca 2023 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  
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Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 294/2023 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 16 czerwca 2023 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkty: 

5.10. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie 

finansowe na zorganizowanie Powiatowego Święta Policji – zajęcie stanowiska. 

5.11. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

udzielenia przez Powiat Toruński pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi 

Aleksandrowskiemu na bieżące utrzymanie przeprawy promowej przez rzekę Wisłę  

– zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się–nie było. Jednogłośnie.  

 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego 

bilansu Powiatu Aleksandrowskiego sporządzonego na dzień 31 grudnia 2022 roku. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.1. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu Aleksandrowskiego 

sporządzonego na dzień 31 grudnia 2022 roku. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie bilansu. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – do końca czerwca Zarząd Powiatu jest zobowiązywany przedstawić 

bilans Regionalnej Izbie Obrachunkowej. Bilans skonsolidowany składa się z bilansów 

wszystkich jednostek organizacyjnych powiatu, Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim i Samodzielnego Publicznego Zakładu Leczniczo – Opiekuńczego w Raciążku. 

Bilans zamyka się po stronie aktywów i pasywów sumą bilansową w wysokości 

214.845.765,31 zł. Dane wynikają z ewidencji księgowej jednostek. Bilans sporządzony 

został na podstawie danych księgowych ze wszystkich jednostek. Wynik budżetu wyniósł 

5.734.650,74 zł, na plusie. Wynik w Powiatowym Szpitalu jest 586.470,05 zł na plus, a  

w Samodzielny Publicznym Zakładzie Leczniczo – Opiekuńczym 5.907.272,06 zł na plus.  

SP ZL-O przeskoczył ze straty na koniec 2021 r. w wysokości 454.743,12 zł  

na prawie 6 mln. zł zysku,  natomiast Powiatowy Szpital z zysku 8.683.378,50 zł na koniec 

2021 r. na 586.470,05 zł. 
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Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu Powiatu Aleksandrowskiego 

sporządzonego na dzień 31 grudnia 2022 roku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę nr 542/2023 w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego 

bilansu Powiatu Aleksandrowskiego sporządzonego na dzień 31 grudnia 2022 roku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu 

Powiatu Aleksandrowskiego sporządzonego na dzień 31 grudnia 2022 roku, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. a) Wnioski Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 20 czerwca 2023 r. 

          b) Wnioski Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 czerwca 2023 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. a) Wnioski Komisji Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 czerwca 2023 r. 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego na posiedzeniu 

w dniu 20 czerwca 2023 r. zapoznała się z pomnikami przyrody znajdującymi się na terenie 

parku przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Komisja widzi potrzebę 

zabezpieczenia elewacji wraz z poszyciem dachowym oraz orynnowaniem budynku dawnej 

kuchni Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Komisja widzi potrzebę 

umieszczenia na tablicach informacyjnych pomników przyrody znajdujących się na terenie 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim ich nazw łacińskich. Komisja wnosi  

o zabezpieczenie środków finansowych na nowe nasadzenia w parku znajdującym się przy 

Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Komisja wnosi o podjęcie działań 

mających na celu usunięcie obumarłych drzew znajdujących się na terenie parku przy Zespole 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim. Komisja wnosi o poprawę nawierzchni 

chodnika/parkingu przy wejściu do budynku wynajmowanego przez Agencję Restrukturyzacji 

i Modernizacji Rolnictwa. Komisja wnosi o zabezpieczenie przed dalszym niszczeniem 

pomnika/kamienia, znajdującego się w parku przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim. Komisja zapoznała się z pomnikami przyrody znajdującymi się na terenie parku  

w miejscowości Służewo.  Komisja stwierdziła, że park w Służewie jest bardzo dobrze 

utrzymany, niemniej zauważyła brak tablic informacyjnych świadczących o wpisaniu drzew 

będących pomnikami przyrody do rejestru pomników przyrody.  Komisja wnosi  

o umieszczenie oznaczeń na pomnikach przyrody znajdujących się na terenie parku  

w miejscowości Służewo. Komisja wnosi o opracowanie mapy pomników przyrody.  
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Pani Paulina Smykowska – od 2009 r. starosta nie prowadzi rejestru pomników przyrody.  

 

Na posiedzenie Zarządu Powiatu poproszeni zostali i przybyli pan Jacek Żbikowski Naczelnik 

Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i pani Agnieszka Sobiecka – Podlewska 

Kierownik Biura Rady Powiatu.   

 

Pani Lidia Tokarska – jesteśmy w punkcie: Wnioski Komisji Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 czerwca 2023 r., sprawa 

dotyczy pomników przyrody na terenie powiatu, tablic informacyjnych przy pomnikach 

przyrody i mapy pomników przyrody. 

 

Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska Kierownik Biura Rady Powiatu - w planie pracy 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska w II kwartale jest punkt: zapoznanie się z rejestrem 

pomników przyrody, stanowisk dokumentacyjnych, użytków ekologicznych. Wystąpiliśmy  

do pani Starosty o przedstawienie informacji w tym zakresie. Informację przygotował 

Wydział  Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska. W przedłożonej Komisji informacji 

wymienione były pomniki przyrody, stanowiska dokumentacyjne na terenie powiatu. Temat 

ten jest w planie pracy tej komisji od wielu lat. Wydział Geodezji musi posiadać taki rejestr 

ponieważ co roku nam przedkłada informację w tym zakresie. 

 

Pani Lidia Tokarska – z czego wynika, że taki punkt w planie pracy Komisji Rolnictwa się 

znalazł, i że Starosta przedkłada informację o pomnikach przyrody? 

 

Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska – tak było od zawsze, Komisja Rolnictwa co roku 

powtarza ten punkt w swoim planie pracy. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – czy to jest zadanie powiatu, czy starosty? 

 

Pan Jacek Żbikowski Naczelnik Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 

to nie jest nasze zadanie.  

 

Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska – czy prowadzimy rejestr pomników przyrody? 

 

Pan Jacek Żbikowski – nie prowadzimy rejestru pomników przyrody.  

 

Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska – ale Komisja otrzymała rejestr pomników przyrody, 

stanowisk dokumentacyjnych, użytków ekologicznych. 

 

Pan Jacek Żbikowski – posiadamy taki rejestr, był on prowadzony do 2008 r., ale w tej 

chwili starosta takiego rejestru nie prowadzi. Żadnego przepisu prawa nie ma, który 

zobowiązuje starostę do prowadzenia takiego rejestru. Natomiast taki rejestr znajduje się  

w naszej dokumentacji. 

  

Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska – czy on jest uaktualniany? 
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Pan Jacek Żbikowski – nie. Pomniki przyrody należą do obowiązków gmin. Gmina 

podejmuje uchwałę na podstawie, której obiekt ustanowiony jest pomnikiem przyrody.  

 

Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska – rozumiem teraz skąd ten rozdźwięk. Wczoraj była 

Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej w Powiatowym Szpitalu i zupełnie 

przypadkiem dowiedziała się, że na terenie szpitala są dwa pomniki przyrody, drzewa. 

Pomniki te nie wykazane były w przedłożonym Komisji Rolnictwa rejestrze.  

 

Pan Jacek Żbikowski – w 2008 r. kiedy uruchomiliśmy Geoportal to w celu podwyższenia 

wejść na nasz Geoportal i podniesienia jego atrakcyjności stworzyliśmy zakładkę instytucje, 

w której znajdują się między innymi wszystkie instytucje użyteczności publicznej, oraz 

pomniki przyrody, wprowadzone na podstawie rejestru z 2008 r. Natomiast obecnie rejestr 

pomników przyrody prowadzi Generalny Dyrektor Ochrony Środowiska. Jest to rejestr 

ogólnopolski. Mapa pomników przyrody również znajduje się na stronie Generalnej Dyrekcji 

Ochrony Środowiska. Natomiast my ani nie aktualizujemy tego rejestru, ani go nie 

prowadzimy, nie ma takiego przepisu prawa.  

 

Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska – ze swojej strony mogę powiedzieć, że to zapamiętam 

i przy tworzeniu kolejnego planu pracy na przyszły rok przekażę te informacje Komisji 

Rolnictwa. Nie mieliśmy dotychczas wiedzy, że przekazywany rejestr pomników jest 

nieaktualny.  

 

Pani Lidia Tokarska – dlaczego Komisja Rolnictwa wpisywała ten punkt do swojego planu 

pracy, z czego to wynika? 

 

Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska – jest to inicjatywa Komisji. Co roku Wydział 

Geodezji przedkładał rejestr pomników przyrody i nie mieliśmy wiedzy, że starosta nie 

prowadzi już takiego rejestru.  

 

Pan Jacek Żbikowski – występowano do nas o taką informację. Wiele jest rzeczy, o które 

komisja występuje, które my przygotowujemy i przekazujemy. 

 

Pani Agnieszka Sobiecka-Podlewska – dobrze by było wskazać w takiej informacji, że to 

nie nasze zadanie. My jako Biuro Rady Powiatu nie mamy takiej wiedzy, radni też takiej 

wiedzy nie mają, i ktoś musi im taką wiedzę przedstawić.  

 

Pani Lidia Tokarska – proszę zwrócić uwagę na zakres planów pracy komisji, czy mieszczą 

się one w naszej właściwości. 

 

Pan Jacek Żbikowski – najciekawszy obiekt to dąb przed naszym urzędem, który uważany 

był za pomnik przyrody a nim nie był i teraz Rada Miejska Aleksandrowa Kujawskiego 

ustanowiła go pomnikiem przyrody, czy ma go ustanowić pomnikiem przyrody. Nie wiem czy 

już jest podjęta uchwała. W Geoportalu był wykazany jako pomnik przyrody. Nie zdawaliśmy 

sobie sprawy, że Gmina Miejska nie ma uchwały w sprawie ustanowienia go pomnikiem 
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przyrody, a spełnia wszelkie kryteria pomnika przyrody. Gmina, która ustanowiła pomnik 

przyrody przesyła Generalnemu Dyrektorowi Ochrony Środowiska informacje w tym 

zakresie, który dokonuje wpisu do centralnego rejestru form ochrony przyrody. 

 

Pani Lidia Tokarska – żeby zadość uczynić wnioskom Komisji w zakresie umieszczenia 

tabliczek informacyjnych przy pomnikach przyrody, gdzie trzeba o to wystąpić? 

 

Pan Jacek Żbikowski – do burmistrza, wójta gminy, na terenie której ustanowiony został 

pomnik przyrody. 

 

Pani Paulina Smykowska – a w przypadku pomników przyrody znajdujących się na terenie 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim? 

 

Pan Jacek Żbikowski – jest to teren Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski i należy 

wystąpić do Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego. 

 

Pani Lidia Tokarska – proszę to sprawdzić czy na pewno tak jest. Wnioski o tablice 

informacyjne przy pomnikach przyrody dotyczą parku Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim i parku w Służewie.  

 

Pan Jacek Żbikowski – park w Służewie jest własnością Gminy Aleksandrów Kujawski.  

Na pewno, wójt, burmistrz ustawia tablice informacyjne w porozumieniu z właścicielem 

działki, na której posadowiony jest pomnik przyrody. 

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć 

następujące stanowisko, że Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskami Komisji Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 czerwca 2023 r. 

W związku z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie elewacji wraz z poszyciem dachowym 

oraz orynnowaniem budynku dawnej kuchni Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim, proponuję poinformować Komisję, że Zarząd Powiatu czyni starania  

o pozyskanie środków zewnętrznych na termomodernizację budynku Zespołu Szkół Nr 1 

CKP w Aleksandrowie Kujawskim, zgodnie z posiadaną dokumentacją. 

W związku z wnioskami Komisji o: umieszczenie na tablicach informacyjnych pomników 

przyrody znajdujących się na terenie Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

ich nazw łacińskich, umieszczenie tablic informacyjnych o pomnikach przyrody znajdujących 

się na terenie parku w miejscowości Służewo, na podstawie art. 115 ust. 2 w związku  

z art. art. 44 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody (t.j. Dz.U. 2022 

r. poz. 916 z późn. zm.) proponuję wystąpić do Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski  

i Burmistrza Miasta Aleksandrowa Kujawskiego na terenie, których znajdują się 

przedmiotowe pomniki przyrody o właściwe ich oznakowanie tablicami informacyjnymi 

pomników przyrody.  

W związku z wnioskiem Komisji o opracowanie mapy pomników przyrody, proponuję 

poinformować Komisję, że zgodnie z  art.  113 ust.1 ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r.  

o ochronie przyrody (t.j. Dz.U. 2022 r. poz. 916 z późn. zm.) Generalny Dyrektor Ochrony 
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Środowiska prowadzi centralny rejestr form ochrony przyrody. Zatem prowadzenie rejestru 

pomników przyrody, a tym samym opracowanie mapy pomników przyrody nie należy  

do kompetencji starosty, czy zarządu powiatu.  Wykaz pomników przyrody znajduje się  

w Centralnym Rejestrze Form Ochrony Przyrody znajdującym się na stronie Generalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska. 

W związku z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie przed dalszym niszczeniem kamienia, 

znajdującego się w parku przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, 

proponuję zobowiązać Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

do podjęcia prac pielęgnacyjnych nad nim. 

W związku z wnioskami Komisji o: 

- zabezpieczenie środków finansowych na nowe nasadzenia w parku znajdującym się przy 

Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, 

- podjęcie działań mających na celu usunięcie obumarłych drzew znajdujących się na terenie 

parku przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim,  

- poprawę nawierzchni chodnika/parkingu przy wejściu do budynku wynajmowanego przez 

Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa,  

proponuję zobowiązać Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim do 

przedłożenia szczegółowej informacji w zakresie usunięcia obumarłych drzew na terenie 

parku, koncepcji – projektu nowych nasadzeń roślin, przedstawienia procedury uzyskania 

stosownych zezwoleń w tym zakresie i szacunkowych kosztów realizacji tych zadań oraz 

przedstawienia informacji na temat stanu technicznego chodnika i parkingu przed budynkiem 

byłego internatu i szacunkowych kosztów jego naprawy. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskami Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 20 czerwca 2023 r. 

W związku z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie elewacji wraz z poszyciem dachowym oraz 

orynnowaniem budynku dawnej kuchni Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, 

Zarząd Powiatu postanowił poinformować Komisję, że czyni starania o pozyskanie środków 

zewnętrznych na termomodernizację budynku Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim, zgodnie z posiadaną dokumentacją. 

W związku z wnioskami Komisji o: 

- umieszczenie na tablicach informacyjnych pomników przyrody znajdujących się na terenie 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim ich nazw łacińskich, 

- umieszczenie tablic informacyjnych  o pomnikach przyrody znajdujących się na terenie 

parku w miejscowości Służewo, 

Zarząd Powiatu,  na podstawie art. 115 ust. 2 w związku z art. art. 44 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 

16 kwietnia 2004 r. o ochronie przyrody (t.j. Dz.U. 2022 r. poz. 916 z późn. zm.) postanowił 

wystąpić do Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski i Burmistrza Miasta Aleksandrowa 

Kujawskiego na terenie, których znajdują się przedmiotowe pomniki przyrody o właściwe ich 

oznakowanie tablicami informacyjnymi pomników przyrody.  
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W związku z wnioskiem Komisji o opracowanie mapy pomników przyrody, Zarząd Powiatu 

postanowił poinformować Komisję, że zgodnie z  art.  113 ust.1 ustawy z dnia 16 kwietnia  

2004 r. o ochronie przyrody (t.j. Dz.U. 2022 r. poz. 916 z późn. zm.) Generalny Dyrektor 

Ochrony Środowiska prowadzi centralny rejestr form ochrony przyrody. Zatem prowadzenie 

rejestru pomników przyrody, a tym samym opracowanie mapy pomników przyrody nie należy 

do kompetencji starosty, czy zarządu powiatu.  Wykaz pomników przyrody znajduje się  

w Centralnym Rejestrze Form Ochrony Przyrody znajdującym się na stronie Generalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska. 

W związku z wnioskiem Komisji o zabezpieczenie przed dalszym niszczeniem kamienia, 

znajdującego się w parku przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, Zarząd 

Powiatu zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim  

do podjęcia prac pielęgnacyjnych nad nim. 

W związku z wnioskami Komisji o: 

- zabezpieczenie środków finansowych na nowe nasadzenia w parku znajdującym się przy 

Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim, 

- podjęcie działań mających na celu usunięcie obumarłych drzew znajdujących się na terenie 

parku przy Zespole Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim,  

- poprawę nawierzchni chodnika/parkingu przy wejściu do budynku wynajmowanego przez 

Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa,  

Zarząd Powiatu zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim 

do przedłożenia szczegółowej informacji w zakresie usunięcia obumarłych drzew na terenie 

parku, koncepcji – projektu nowych nasadzeń roślin, przedstawienia procedury uzyskania 

stosownych zezwoleń w tym zakresie i szacunkowych kosztów realizacji tych zadań oraz 

przedstawienia informacji na temat stanu technicznego chodnika i parkingu przed budynkiem 

byłego internatu i szacunkowych kosztów jego naprawy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.2. b) Wnioski Komisji Mienia Powiatu  

i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 czerwca 2023 r. 

Komisja Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2023 r. zapoznała się ze stanem mienia będącym  

w zarządzie Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim  

i wnosi o przedstawienie kosztorysu realizacji zaleceń wynikających z kontroli 

przeciwpożarowej w szkole. Komisja zapoznała się ze stanem mienia będącym w zarządzie 

Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. Komisja wnosi  

o przedstawienie wykazu opracowanych, będących w trakcie opracowywania oraz 

planowanych do opracowania dokumentacji projektowo – kosztorysowych inwestycji 

drogowych wraz z datami ich obowiązywania, ważności. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z wnioskami Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 26 czerwca 2023 r.  
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Proponuję przyjąć do realizacji wniosek Komisji o przedstawienie kosztorysu realizacji 

zaleceń wynikających z kontroli przeciwpożarowej w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim i poinformować Komisję, że na posiedzeniu w dniu 16 czerwca 

2023 r. zapoznał się z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej proponowanych 

rozwiązań wynikających z ekspertyzy oraz postanowień Kujawsko – Pomorskiego 

Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dotyczących budynku 

szkoły i wyraził zgodę na podjęcie niektórych działań wskazanych przez Dyrektora w ramach 

środków Funduszu Pomocy dla jednostek samorządu terytorialnego na dodatkowe zadania 

oświatowe, jednocześnie, wnosząc do Dyrektora o uszczegółowienie zakresu zadań  

i przedstawienie kalkulacji kosztów w zakresie realizacji zadań, w celu podjęcia decyzji  

o zabezpieczeniu środków finansowych na wykonanie tych inwestycji oraz podanie 

informacji o wysokości wydatków koniecznych na realizację opisanych zadań. Po uzyskaniu 

pełnych informacji od Dyrektora SPS Nr 4 Zarząd Powiatu przekaże je Komisji. 

Proponuję przyjąć do realizacji wniosek Komisji o przedstawienie wykazu opracowanych, 

będących w trakcie opracowywania oraz planowanych do opracowania dokumentacji 

projektowo – kosztorysowych inwestycji drogowych wraz z datami ich ważności  

i zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do 

sporządzenia wykazu dokumentacji i przedłożenia Zarządowi Powiatu celem przekazania 

radnym powiatu aleksandrowskiego.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z wnioskami Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury 

Technicznej Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 26 czerwca 2023 r.  

Zarząd Powiatu przyjął do realizacji wniosek Komisji o przedstawienie kosztorysu realizacji 

zaleceń wynikających z kontroli przeciwpożarowej w Szkole Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim i postanowił poinformować Komisję, że na posiedzeniu w dniu 

16 czerwca 2023 r. zapoznał się z pismem Dyrektora Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4  

w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej proponowanych 

rozwiązań wynikających z ekspertyzy oraz postanowień Kujawsko – Pomorskiego 

Komendanta Wojewódzkiego Państwowej Straży Pożarnej w Toruniu dotyczących budynku 

szkoły i wyraził zgodę na podjęcie niektórych działań wskazanych przez Dyrektora w ramach 

środków Funduszu Pomocy dla jednostek samorządu terytorialnego na dodatkowe zadania 

oświatowe, jednocześnie, wnosząc do Dyrektora o uszczegółowienie zakresu zadań  

i przedstawienie kalkulacji kosztów w zakresie realizacji zadań, w celu podjęcia decyzji  

o zabezpieczeniu środków finansowych na wykonanie tych inwestycji oraz podanie informacji 

o wysokości wydatków koniecznych na realizację opisanych zadań. Po uzyskaniu pełnych 

informacji od Dyrektora SPS Nr 4 Zarząd Powiatu przekaże je Komisji. 

Zarząd Powiatu przyjął do realizacji wniosek Komisji o przedstawienie wykazu 

opracowanych, będących w trakcie opracowywania oraz planowanych do opracowania 

dokumentacji projektowo – kosztorysowych inwestycji drogowych wraz z datami ich ważności 

i zobowiązał Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim do 



11 
 

 

 

 

sporządzenia wykazu dokumentacji i przedłożenia Zarządowi Powiatu celem przekazania 

radnym powiatu aleksandrowskiego.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wnioski Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Aleksandrowskiego  

z dnia 20 czerwca 2023 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

Wnioski Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 26 czerwca 2023 r., stanowią załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Pismo Multisport Boiska Sportowe Sp. z o.o. z siedzibą w Jaworznie wykonawcy  

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół  

Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”, o wyrażenie zgody na powierzenie wykonania 

części zamówienia podwykonawcy i zaakceptowanie wzoru umowy z podwykonawcą 

oraz wyrażenie zgody na zabezpieczenie zapłaty należności podwykonawcy na 

podstawie przelewu wierzytelności i zaakceptowanie wzoru umowy z podwykonawcą 

– zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.3. Pismo Multisport Boiska Sportowe  

Sp. z o.o. z siedzibą w Jaworznie wykonawcy  zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”, o wyrażenie 

zgody na powierzenie wykonania części zamówienia podwykonawcy i zaakceptowanie wzoru 

umowy z podwykonawcą oraz wyrażenie zgody na zabezpieczenie zapłaty należności 

podwykonawcy na podstawie przelewu wierzytelności i zaakceptowanie wzoru umowy  

z podwykonawcą. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję, na wniosek Multisport Boiska 

Sportowe Sp. z o.o. z siedzibą w Jaworznie wykonawcy  zadania inwestycyjnego pn. 

„Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”, 

wyrazić zgodę na powierzenie wykonania części zamówienia podwykonawcy Mariuszowi 

Mieszkowiczowi prowadzącemu działalność gospodarczą pod nazwą Firma Budowlana 

MAX-BUD Mariusz Mieszkowicz z siedzibą w Tarnobrzegu i zaakceptować przedłożony 

wzór umowy wykonawcy z podwykonawcą oraz wyrazić zgodę na zabezpieczenie zapłaty 

należności podwykonawcy na podstawie przelewu wierzytelności i zaakceptować wzór 

umowy wykonawcy z cesjonariuszem tj. Mariuszem Mieszkowiczem prowadzącym 

działalność gospodarczą pod nazwą Firma Budowlana MAX-BUD Mariusz Mieszkowicz  

z siedzibą w Tarnobrzegu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, na wniosek Multisport Boiska Sportowe Sp. z o.o. z siedzibą w Jaworznie 

wykonawcy  zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Zespole 

Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”, wyraził zgodę na powierzenie wykonania części 

zamówienia podwykonawcy Mariuszowi Mieszkowiczowi prowadzącemu działalność 

gospodarczą pod nazwą Firma Budowlana MAX-BUD Mariusz Mieszkowicz z siedzibą  

w Tarnobrzegu i zaakceptował przedłożony wzór umowy wykonawcy z podwykonawcą oraz 

wyraził zgodę na zabezpieczenie zapłaty należności podwykonawcy na podstawie przelewu 

wierzytelności i zaakceptował wzór umowy wykonawcy z cesjonariuszem tj. Mariuszem 

Mieszkowiczem prowadzącym działalność gospodarczą pod nazwą Firma Budowlana MAX-

BUD Mariusz Mieszkowicz z siedzibą w Tarnobrzegu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 21 czerwca 2023 r. znak: 

RI.Rz.2720.1.2.2023 wraz z pismem Multisport Boiska Sportowe Sp. z o.o. z siedzibą  

w Jaworznie wykonawcy  zadania inwestycyjnego pn. „Budowa boiska wielofunkcyjnego 

przy Zespole Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim” z dnia 16 czerwca 2023 r.  

o wyrażenie zgody na powierzenie wykonania części zamówienia podwykonawcy  

i zaakceptowanie wzoru umowy z podwykonawcą oraz wyrażenie zgody na zabezpieczenie 

zapłaty należności podwykonawcy na podstawie przelewu wierzytelności i zaakceptowanie 

wzoru umowy z podwykonawcą, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji do dokonania 

przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Termomodernizacja 

kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu  

w sprawie powołania komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych 

zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania 

komisji do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. 

„Termomodernizacja kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie 

Kujawskim”, w składzie: Ewelina Brożek przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak 

członek komisji, Michał Wilniewczyc członek komisji. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 543/2023 w sprawie powołania komisji do dokonania 

przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Termomodernizacja kompleksu 

budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”, w składzie: Ewelina Brożek 

przewodnicząca komisji, Mirosława Sobczak członek komisji, Michał Wilniewczyc członek 

komisji. 
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Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 26 czerwca 2023 r. znak: 

Rz.7013.1.4.1.2023 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji 

do dokonania przeglądu gwarancyjnego robót budowlanych zadania pn. „Termomodernizacja 

kompleksu budynków Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim”, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023, 

            b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę  

Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2023 – 2029. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - w związku z bieżącymi potrzebami zachodzi konieczność 

dokonania zmian w budżecie Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023 w następujący sposób: 

Dochody – ogółem zwiększenie o kwotę 56.967,00 zł w tym:  

1) dział 758 Różne rozliczenia, rozdział 75814, §2100 – zwiększenie o kwotę 19.146,00 zł  

z tytułu środków z Funduszu Pomocy z przeznaczaniem na realizację dodatkowych zadań 

oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami 

będącymi obywatelami Ukrainy; 

2) dział 852 Pomoc społeczna, rozdział 85202, §2130 – zwiększenie o w kwotę 72.371,00 zł  

z przeznaczeniem na dofinansowanie bieżącej działalności domów pomocy społecznej. 

Podstawę zwiększenia stanowi art. 155 ust. 2 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy 

społecznej, w myśl którego kwota dotacji celowej z budżetu państwa na domy pomocy 

społecznej wyliczona zgodnie z art. 87 ustawy z dnia 13 listopada 2003 r. o dochodach 

jednostek samorządu terytorialnego może być w uzasadnionych przypadkach zmniejszona 

lub zwiększona, nie więcej jednak niż o 20%; 

3) dział 852 Pomoc społeczna, rozdział 85202, §2130 – zmniejszenie o kwotę 35.000,00 zł  

w związku ze zmniejszeniem liczby osób uprawnionych do dotacji z budżetu państwa, 

zgodnie z art. 87 ust. 4 ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, w myśl 

którego Wojewoda przekazuje dotację dla powiatu na podstawie informacji o aktualnej 

liczbie mieszkańców domów, o których mowa w ust. 2 i miesięcznych kosztach 

utrzymania tej liczby mieszkańców, uzyskanych za miesiąc poprzedzający miesiąc,  

na który jest ustalana dotacja. Zmniejszenie planu jest wynikiem rozliczenia wydatków  
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za okres styczeń – czerwiec 2023 r. oraz symulacyjnego wykorzystania dotacji w okresie 

lipiec-grudzień br.; 

4) dział 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej, rozdział 85321, §2100 - 

zwiększenie o kwotę 450,00 zł z tytułu środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli 

Ukrainy z przeznaczeniem na bieżącą działalność zespołu do spraw orzekania  

o niepełnosprawności. 

Wydatki – ogółem zwiększenie o kwotę 56.967,00 zł. Po stronie wydatkowej dokonano 

zmian zgodnie z celowym wykorzystaniem otrzymanych środków poprzez zwiększenia 

planów finansowych jednostek z tytułu środków z Funduszu Pomocy na rzecz obywateli 

Ukrainy, w tym: 

- Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawski – kwota 5.200,00 zł,  

- Szkoły Podstawowej Specjalnej Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim – kwota 5.500,00 zł, 

- Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku – kwota 8.446,00 zł,  

- Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim – 450,00 zł. 

Na podstawie otrzymanych dotacji z Kujawsko-Pomorskiego Urzędu Wojewódzkiego 

zwiększono plan finansowy Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie o kwotę 16.713,00 zł 

oraz zwiększono wysokość dotacji dla Domu Pomocy Społecznej w Grabiu o kwotę 

20.658,00 zł. Pozostałych zmian dokonano zgodnie ze złożonymi wnioskami kierowników  

i dyrektorów jednostek organizacyjnych.   

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę nr 544/2023 zmieniającą uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 544/2023 zmieniającą uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2023. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.5. b) Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia  

19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę 

Nr XXXVIII/358/2022 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2023 – 2029. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 545/2023 zmieniającą uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 

Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/357/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2023, stanowi załącznik do protokołu. 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu zmieniającej uchwałę Nr XXXVIII/358/2022 Rady 

Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2023 – 2029, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Pismo Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie w sprawie udzielenia 

wsparcia finansowego wycieczki do Grudziądza dla mieszkańców Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.6. Pismo Dyrektora Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie w sprawie udzielenia wsparcia finansowego wycieczki  

do Grudziądza dla mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję udzielić wsparcia finansowego 

organizacji wycieczki do Grudziądza dla mieszkańców Domu Pomocy Społecznej  

w Zakrzewie i przeznaczyć na ten cel kwotę 1.845 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na pozostałą działalność w zakresie pomocy społecznej jako refundację 

poniesionych kosztów transportu. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie z dnia  

26 czerwca 2023 r., postanowił  udzielić wsparcia finansowego organizacji wycieczki  

do Grudziądza dla mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie i przeznaczyć na ten 

cel kwotę 1.845 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na pozostałą działalność 

w zakresie pomocy społecznej jako refundację poniesionych kosztów transportu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 26 czerwca 2023 r. znak: PS.8031.30.2023 wraz z pismem 

Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Zakrzewie z dnia 26 czerwca 2023 r. w sprawie 

udzielenia wsparcia finansowego wycieczki do Grudziądza dla mieszkańców Domu Pomocy 

Społecznej w Zakrzewie, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.7. Wniosek Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku  

o zmianę terminu wykonania zadania pn. „Remont kaplicy bocznej” - projekt aneksu 

do umowy zawartej z Parafią Rzymsko – Katolicką p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku 

dnia 28 kwietnia 2023 r. o udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

tj. Kościół Parafialny p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku na zadanie pn. „Remont 

kaplicy bocznej”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.7. Wniosek Parafii Rzymsko – Katolickiej 

p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku o zmianę terminu wykonania zadania pn. „Remont kaplicy 

bocznej” - projekt aneksu do umowy zawartej z Parafią Rzymsko – Katolicką p.w. Świętego 

Krzyża w Łowiczku dnia 28 kwietnia 2023 r. o udzielenie dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków tj. Kościół Parafialny p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku na zadanie pn. „Remont 

kaplicy bocznej”. 

 

Pani Paulina Smykowska - Parafia Rzymsko – Katolicka p.w. Świętego Krzyża  

w Łowiczku czeka na środki finansowe z innych źródeł na realizację zadania i na dzień 

dzisiejszy nie może rozpocząć prac i przeprowadzić ich we właściwej kolejności. W związku 

z tym prosi o zmianę terminu wykonania zadania do 30 listopada 2023 r.  

 

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zawrzeć aneks 

do umowy zawartej z Parafią Rzymsko – Katolicką p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku dnia 

28 kwietnia 2023 r. o udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. Kościół Parafialny p.w. 

Świętego Krzyża w Łowiczku na zadanie pn. „Remont kaplicy bocznej” dotyczący zmiany 

terminu wykonania zadania, tj. do 30 listopada 2023 r.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, na wniosek Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Świętego Krzyża  

w Łowiczku z dnia 12 czerwca 2023 r.,  postanowił zawrzeć aneks do umowy zawartej z 

Parafią Rzymsko – Katolicką p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku dnia 28 kwietnia 2023 r. o 

udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. Kościół Parafialny p.w. Świętego Krzyża w 

Łowiczku na zadanie pn. „Remont kaplicy bocznej” dotyczący zmiany terminu wykonania 

zadania, tj. do 30 listopada 2023 r.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 26 czerwca 2023 r. znak: PS.4123.4.2023 wraz z wnioskiem 

Parafii Rzymsko – Katolickiej p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku z dnia 12 czerwca 2023 r.  

o zmianę terminu wykonania zadania pn. „Remont kaplicy bocznej” i projektem aneksu do 
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umowy zawartej z Parafią Rzymsko – Katolicką p.w. Świętego Krzyża w Łowiczku dnia  

28 kwietnia 2023 r. o udzielenie dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków tj. Kościół Parafialny p.w. 

Świętego Krzyża w Łowiczku na zadanie pn. „Remont kaplicy bocznej”, stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Wniosek Miejskiego Związkowego Klubu Sportowego Orlęta w Aleksandrowie 

Kujawskim o dofinansowanie zakupu dresów dla zawodników – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.8. Wniosek Miejskiego Związkowego 

Klubu Sportowego Orlęta w Aleksandrowie Kujawskim o dofinansowanie zakupu dresów dla 

zawodników. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Miejskiego Związkowego Klubu Sportowego Orlęta w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

13 czerwca 2023 r. i dofinansować zakup dresów z logo powiatu aleksandrowskiego dla 

zawodników i trenerów w kwocie 3.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu 

na sport. Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Miejskiego Związkowego Klubu Sportowego 

Orlęta w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 13 czerwca 2023 r. i postanowił dofinansować 

zakup dresów z logo powiatu aleksandrowskiego dla zawodników i trenerów w kwocie 3.000 

zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na sport. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu z dnia 26 czerwca 2023 r. znak: PS.4222.5.2023 wraz z wnioskiem 

Miejskiego Związkowego Klubu Sportowego Orlęta w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

13 czerwca 2023 r. o dofinansowanie zakupu dresów dla zawodników, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. Projekt decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości 

położonych w gminie Zakrzewo, obręb Ujma Duża, o numerach działek: 68/2  

o powierzchni 0,0215 ha, 69/2 o powierzchni 0,0511 ha, 70/2 o powierzchni 0,1347 ha, 

stanowiących część pasa drogowego drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma 

Duża w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na drogę powiatową. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.9. Projekt decyzji Zarządu Powiatu  

o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonych w gminie Zakrzewo, obręb Ujma Duża,  

o numerach działek: 68/2 o powierzchni 0,0215 ha, 69/2 o powierzchni 0,0511 ha, 70/2  
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o powierzchni 0,1347 ha, stanowiących część pasa drogowego drogi powiatowej nr 2612C 

Nieszawa – Ujma Duża w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie 

Kujawskim z przeznaczeniem na drogę powiatową. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć decyzję o nieodpłatnym 

oddaniu nieruchomości położonych w gminie Zakrzewo, obręb Ujma Duża, o numerach 

działek: 68/2 o powierzchni 0,0215 ha, 69/2 o powierzchni 0,0511 ha, 70/2 o powierzchni 

0,1347 ha, stanowiących część pasa drogowego drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma 

Duża w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na drogę powiatową. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję nr 4/2023 o nieodpłatnym oddaniu nieruchomości położonych 

w gminie Zakrzewo, obręb Ujma Duża, o numerach działek: 68/2 o powierzchni 0,0215 ha, 

69/2 o powierzchni 0,0511 ha, 70/2 o powierzchni 0,1347 ha, stanowiących część pasa 

drogowego drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma Duża w trwały zarząd Zarządowi 

Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z przeznaczeniem na drogę powiatową. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 26 czerwca 

2023 r. znak: GN.Gg.6844.9.2023 wraz z projektem decyzji Zarządu Powiatu o nieodpłatnym 

oddaniu nieruchomości położonych w gminie Zakrzewo, obręb Ujma Duża, o numerach 

działek: 68/2 o powierzchni 0,0215 ha, 69/2 o powierzchni 0,0511 ha, 70/2 o powierzchni 

0,1347 ha, stanowiących część pasa drogowego drogi powiatowej nr 2612C Nieszawa – Ujma 

Duża w trwały zarząd Zarządowi Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

z przeznaczeniem na drogę powiatową, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim  

o wsparcie finansowe na zorganizowanie Powiatowego Święta Policji – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.10. Wniosek Komendanta Powiatowego 

Policji w Aleksandrowie Kujawskim o wsparcie finansowe na zorganizowanie Powiatowego 

Święta Policji. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie rozpatrzyć wniosek 

Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 22 czerwca 2023 r.  

i udzielić wsparcia finansowego w kwocie 3.000 zł na zorganizowanie Powiatowego Święta 

Policji. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendanta Powiatowego Policji  

w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 22 czerwca 2023 r. i postanowił udzielić wsparcia 

finansowego w kwocie 3.000 zł na zorganizowanie Powiatowego Święta Policji. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Wniosek Komendanta Powiatowego Policji w Aleksandrowie Kujawskim z dnia 22 czerwca 

2023 r. o wsparcie finansowe na zorganizowanie Powiatowego Święta Policji, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.11. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim  

w sprawie udzielenia przez Powiat Toruński pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na bieżące utrzymanie przeprawy promowej 

przez rzekę Wisłę – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 5.11. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie udzielenia przez Powiat Toruński 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na bieżące 

utrzymanie przeprawy promowej przez rzekę Wisłę. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się z uchwałą nr XLIX/304/2023 

Rady Powiatu Toruńskiego z dnia 25 maja 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania bieżącego  

o nazwie „Bieżące utrzymanie przeprawy promowej przez rzekę Wisłę” w roku 2023  

w kwocie 10.000 zł,  proponuję wystąpić do Starosty Toruńskiego wyrażając podziękowanie 

za udzielone wsparcie finansowe dla realizacji przedmiotowego zadania i wnosząc o zmianę 

podjętej przez Radę Powiatu Toruńskiego uchwały polegającą na zmianie beneficjenta dotacji 

z Powiatu Aleksandrowskiego na Gminę Miejską Nieszawa, w związku z przekazaniem przez 

powiat zadania do realizacji gminie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z uchwałą nr XLIX/304/2023 Rady Powiatu Toruńskiego z 

dnia 25 maja 2023 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Aleksandrowskiemu na realizację zadania bieżącego o nazwie „Bieżące 

utrzymanie przeprawy promowej przez rzekę Wisłę” w roku 2023 w kwocie 10.000 zł,  

postanowił wystąpić do Starosty Toruńskiego wyrażając podziękowanie za udzielone wsparcie 

finansowe dla realizacji przedmiotowego zadania i wnosząc o zmianę podjętej przez Radę 

Powiatu Toruńskiego uchwały polegającą na zmianie beneficjenta dotacji z Powiatu 

Aleksandrowskiego na Gminę Miejską Nieszawa, w związku z przekazaniem przez powiat 

zadania do realizacji gminie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

23 czerwca 2023 r. znak: DUDiM.071.24.2023 wraz z pismem  Starosty Toruńskiego  

w sprawie udzielenia przez Powiat Toruński pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

Powiatowi Aleksandrowskiemu na bieżące utrzymanie przeprawy promowej przez rzekę 

Wisłę z dnia 5 czerwca 2023 r. i uchwałą nr XLIX/304/2023 Rady Powiatu Toruńskiego  

z dnia 25 maja 2023 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – informuję, że wsparcie finansowe na bieżące utrzymanie przeprawy 

promowej przez rzekę Wisłę mamy również otrzymać z Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego w kwocie 10.000 zł. W związku z tym, stosowne podziękowania skieruję 

również na ręce Marszałka. Powiat Lipnowski odmówił dofinansowania przeprawy promowej 

w Nieszawie. 

 

Pani Paulina Smykowska – na dzień dzisiejszy nie mamy potwierdzenia przyznania dotacji 

przez Sejmik Województwa Kujawsko – Pomorskiego. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do spraw różnych.  

Wczoraj z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych byliśmy na spotkaniu z Burmistrzem 

Miasta Nieszawy i obsługą promu w sprawie właściwego pobierania opłat. Wnieśliśmy  

o uszczelnienie systemu pobierania opłat za przeprawę promową. Opłaty są przeznaczone  

na utrzymanie promu, którego koszty rosną.  

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.   

Dziękuję za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:42. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 

 

 


